

## 中宣聯會各教會 2022 年禱告事項

### 2022 OCMA Joint Churches Prayer Items

(2022 年九月廿五日 September 25, 2022)

#### 中宣會總會 OCM Main Church website: ocmchurch.org

154 Hester Street, New York, NY 10013; Tel: 212-219-1472

- 1) 感謝神的恩典！中宣總會將在 10/2 舉 61 週年感恩崇拜，並於當日按立三位新的長老（陳兆初弟兄 Edward Chin, 黃浩明弟兄 Hao-Ming Huang, 雷達榮弟兄 Robert Louie）和舉行新舊執事就職禮。  
Thank God's grace! On October 2 (OCM Main Church's 61st Anniversary), we will have the ordination ceremony of three new elders (陳兆初弟兄 Brother Edward Chin, 黃浩明弟兄 Brother Hao-Ming Huang, 雷達榮弟兄 Robert Louie) and the installation ceremony of new and current deacons.
- 2) 為教會所需要的國語事工牧者，粵語事工牧者，兒童和家庭事工的牧者，求主預備，求主差派。  
Pray for the Lord's preparation and sending of His servants to meet the church's need for Mandarin pastor, Cantonese pastor, Children and Family pastor.
- 3) 為今年中宣總會的宣道年會 10/14-16 代禱。  
Pray for OCM Main Church's Missions Annual Meeting on October 14 to 16.
- 4) 為教會的門徒訓練事工禱告，求使人成聖的靈幫助教會更像基督。  
Pray for the discipleship training ministry. May the Holy Spirit lift up the church to be more Christlike.
- 5) 為教會大樓年底申請長期使用證禱告。  
Pray that the church will be able to apply for the CO (Certificate of Occupancy) at the end of the year.

#### 澤恩堂 Jireh Church website: jirehchurch.org

55 Vanderburg Road, Marlboro Township, NJ 07746; Tel: 732-431-2800

- 1) 請為青年/大學校園事工代禱，保守學生們在愛中成長，凡事活出美好見證榮耀神。  
Please pray for the youth/college ministry, that our students would grow in love and glorify God in everything they do.
- 2) 請為林頌哲牧師處於安息休假代禱。  
Please pray for Pastor Lin as he is on his sabbatical
- 3) 請為澤恩堂宣道年會代禱（十月廿八日至三十日）。  
Please pray for Jireh Church's Missions Conference (October 28-30)
- 4) 請為澤恩堂秋季洗禮班候選人代禱。  
Please pray for Jireh Church's Fall Baptism candidates
- 5) 請為澤恩堂下屆總務執行同工代禱。  
Please pray for Jireh Church's next General Affair Executive Co-worker

#### 播恩堂 Boon Church website: boonchurch.org

43-72 Bowne Street, Flushing, NY 11355; Tel: 718-445-7640

- 1) 為明年主題「社區的重建」禱告，事工重點在傳福音。  
Pray for next year theme: Faith Formation in Community.  
Ministerial Focus will be evangelism
- 2) 為明年需要兩個新執行同工代禱。（宣道部，維修部）  
Pray for the need of two new executive board member for next year (Mission and Maintenance department)
- 3) 為建堂外殼工程能夠儘快完成。  
Pray for the speedy completion of the exterior frame construction
- 4) 播恩堂網站有最新建堂訊息，請掃描二維碼（藍色：中文·紅色：英文）登入，並請繼續為工程進度代禱。  
Boon Church website has a special webpage for the most update building project progress. Please scan the QR code (Blue one is for Chinese, Red one is English) and please continue to pray for

the building project Pray for the speedy completion



( 藍色 : 中文 )



( 紅色 : 英文 )

### **迦恩堂 Canaan Church** website: ocmccp.org

826 Village Road West, Princeton Jct, NJ 08550, Tel: 609-衮 480-6027

- 1) 主為教會預備一位英文部牧者。  
God provides an EM pastor
- 2) 牧者和執事們有智慧和健康服事主。  
Pastor and deacons have wisdom and good health to serve the God.
- 3) 主賜福各小組和團契聚會。  
God bless cell groups and fellowship gathering.

### **明恩堂 Vision Church** Website: visionchurch.org

2 West 64th Street, New York, NY 10023; Tel: 347-850-7139

- 1) 為十月八日至十日年度退修會代禱、求神更新和復興我們。  
Our annual retreat Oct 8-10 for God to renew and revive us.
- 2) 為在我們中間的新人認識神代禱。  
Newcomers and seekers in our midst to know God
- 3) 為尋找助理牧師和兒童事工同工代禱。  
An Assistant Pastor and/or Children's minister
- 4) 求神賜予外展的心面對這座城市和市民的需要。  
An outward heart towards the city and its people
- 5) 求神賜下僕人的心態去服侍同文化的人群。  
A servant spirit in our culture
- 6) 求神賜下醫治和安慰在這幾年失去親人被情緒困擾的人。  
Healing emotionally from the loss of the past few years

### **新恩堂 Grace Church** website: ocmgracechurch.org

90 Mount Vernon Street, Ridgefield Park, NJ 07660; Tel: 201-440-2885

- 1) 願新恩堂眾人在神面前謙卑回轉，真誠地尋求祂，並剛強挺身事奉祂。  
Pray that the people of Grace Church will repent humbly before God, seek Him sincerely, and boldly serve Him.
- 2) 願新恩堂眾人出去，流淚撒種，歡呼收割，歡歡樂樂地帶禾捆回來。  
Pray that the people of Grace Church will go out weeping, carrying seed to sow and return with songs of joy, carrying sheaves with them.

### **長恩堂 Community Church of Great Neck** website: ccgny.org

2 Stoner Ave. Great Neck, NY 10021; Tel: 516-482-0672

- 1) 為訴訟早日終止代禱。 Lawsuit termination
- 2) 教會屬靈的重建代禱。 Church spiritual rebuilt.
- 3) 需要中文學校老師代禱。 Chinese school teachers.
- 4) 為兒童事工發展事宜代禱。 Children ministry development.

### **傾恩堂 Community Church of Brooklyn** Website: ocmccb.org

102 Ave. O Brooklyn NY 11204 ; Tel: 718-635-4305

- 1) 求神堅定弟兄姊妹起初的愛心，在社區服侍和傳福音。  
We pray God to sustain our first love to serve and evangelize the community.
- 2) 教會英文堂事工代禱，求神賜智慧給各事工的牧者和領袖。  
Remember the English ministry of CCB and pray to God to give wisdom to the Pastor and leaders to lead the ministry.
- 3) 為教會 11 月洗禮主日籌備及受洗弟兄姊妹代禱。  
Pray for the baptism candidate and the preparation of our baptism service in November.